
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
Styrelsemöte Tjurkö intresseförening 2016-09-06 

 

  

1. Mötets öppnande: 

 

-Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

-Närvarande: Lars Johansson, Jan Krook, Pia Mostberg-Eriksson, Alf Persson  

-Peter Georgio, Ulla Georgio, Hans Rickler. 

 

2. Val av justerare: 

 

-Pia Mostberg-Eriksson. 

  

   3.      Föregående mötesprotokoll:  

         

    - Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes samt lades till handlingarna.  

  

    4.                        Rapporter och skrivelser: 

 

    - Ny mobiltelefon inköpt i samband med att vi bytte operatör från Telia till Telenor. Används fr.o.m. 2 sep.     

    - Inbjudan från Karlskrona kommunbygderåd 20 sep.kl. 18.00. Lasse och Jan avser att medverka. 

    - Avtalet med Eon ändrat till ett billigare alternativ. 

    - Peter fått klart med vem som äger marken vid korsningarna (för ev. röjning) , ska vidtala respektive ägare.

  

 

5. Ekonomin: 

 

-Kassören Jan Krook informerade om att ekonomin är god. 

-Överskottet från blueskvällen blev 5.000:- kronor 

  

6. Aktiviteter:  

 

-Arbetsdagen blir den 8 oktober. Lasse gör en lista på vad som ska göras ute och inne. 

-Det bjuds på fika, Pia ordnar med det. 

-Peter ska tala med Pecka på leksakshuset om vilken färg som ska användas till ommålning av huset, 

  vilket behöver göras till våren, kanske något kan förberedas i år. Hoppas på hjälp från frivilliga medlemmar. 

       

 

     7. Övrigt. 
-Alf Persson föreslog att vi ska försöka få Baja-Major till Finskan till nästa sommarsäsong. 

Styrelsen ska kontakta kommunen om önskemålen. 

 

 

8. Nästa möte: 

 

Nästa möte äger rum tisdagen den 4 okt. 2016 kl. 18.00 

 

9. Avslutning: 

 

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

  

 

 

Ulla Georgio   Pia Mostberg-Eriksson 


